
1 
 

Mestské zastupiteľstvo v Levoči 
 

GDPR 

 
Z Á P I S N I C A 

č. 7 

zo 7. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Levoči, 
konaného dňa 21. septembra 2023 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa pozvánky  
Zapisovateľ: Ing. Ľubomíra Čujová 
 
 

1. Otvorenie a program zasadnutia 
 
Primátor mesta Ing. Miroslav Vilkovský, MBA privítal  poslancov, otvoril 7. zasadnutie                   
MZ v Levoči. Konštatoval uznášania schopnosť poslancov MZ. Navrhol návrhovú komisiu, 
overovateľov zápisnice a určil zapisovateľku. Oboznámil prítomných s programom             
podľa pozvánky. Ospravedlnil neprítomných poslancov. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- program MZ sme doplnili o bod č. 7. Orbisféra – spájame ľudí a ich cesty 
- je to projekt revitalizácie bývalého amfiteátra 
- návrhová komisia: Mgr. Nikolaj Kučka, Miroslav Čurilla, Ján Lorko 
- overovatelia zápisnice: PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, Mgr. Michal Kašper 
- zapisovateľka Ing. Ľubomíra Čujová 
- ospravedlnení: JUDr. Lýdia Budziňáková, MUDr. Jana Suráková, RNDr. Vladimír 

Adamkovič. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- nebudem na celom MZ 
- nemal by som byť v návrhovej komisii. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- Mgr. Ladislav Ogurčák môžete byť v návrhovej komisii? 
 
Mgr. Ladislav Ogurčák (poslanec MZ) 

- áno. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- namiesto pána Lorka bude pán Ogurčák v návrhovej komisii 
- je niečo na doplnenie programu? 

Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 
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- za komisiu pre kultúru, cestovný ruch a rozvoj mesta by sme potrebovali rozšíriť 
komisiu o dvoch členov 

- dlhodobo už s nami spolupracujú, aby to bolo aj adekvátne zakotvené 
- konkrétne pána Kokavca a pani Dolanskú. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- za bod kontrola plnenia uznesení doplniť dva body 
- hlasovanie všetkých prítomných poslancov a zamestnancov za Lidl čistinku 
- druhý bod poďakovanie. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- na dvoch MZ som nebol 
- začiatkom roka sme schvaľovali návrhy zmien k územnému plánu 
- bolo povedané, že v tom budeme pokračovať na nasledujúcom MZ 
- nebolo to na internete schvaľované 
- sú tam problémy, prečo sa to tak odďaľuje 
- je to dôležitá vec  
- občania a podnikatelia čakajú na tieto zmeny. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- je to náročné, návrhov na zmeny územného plánu je strašne veľa 
- pripravujeme to na samostatné MZ na mesiac október 
- je to definitívny posledný termín 
- v októbri to musí byť odsúhlasené alebo prerokované. 
 

Ján Lorko (poslanec MZ) 
- zrejme je všetko prichystané na rokovanie o týchto veciach  
- navrhol by som, aby sme mali zasadnutie MZ na budúci týždeň 
- do konca septembra by sme mali schválené. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- mám informáciu od oddelenia investičného, že všetko nie je pripravené čo sa týka 
zmeny územných plánov. 

 
Ing. Lenka Petrášová (vedúca OIČ, ÚP, ŽPaSÚ) 

- nemáme všetko spracované 
- chceme predložiť všetko kompletne vo vzájomných súvislostiach. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- chápem, že to chcete precízne prichystať 
- niektorí čakajú štyri, päť rokov na túto zmenu 
- blokujeme aj podnikateľské činnosti 
- všetko nám trvá veľmi dlho. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- netrvá nám všetko veľmi dlho 
- zmena územného plánu je závažná  
- chceme pripraviť všetky požiadavky, ktoré boli doručené mestu 
- stojí za to urobiť samostatné MZ nad plán práce. 

Ján Lorko (poslanec MZ) 
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- prvá polovica októbra? 
 

Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
- prvá polovica októbra, druhá polovica októbra  
- v mesiaci október bude zvolané MZ nad plán práce. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- nie som spokojný  
- chcel som to skôr. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ideme hlasovať o tom čo navrhla Mgr. Chalupecká 
- dáme to za bod číslo jedenásť 
- sú štyria členovia, s Mgr. Chalupeckou päť 
- bude ich sedem 
- súhlasí to pani vedúca Ing. Lisoňová so štatútom? 

 
Ing. Jarmila Lisoňová (vedúca OOaVP) 

- áno. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o doplnení bodu rozšírenie dvoch členov komisie cestovného ruchu 
s účinnosťou od 1.10.2023. 

 
UZNESENIE č. 1 
K bodu: Program zasadnutia MZ -- Doplnenie programu o bod: Rozšírenie počtu členov 
pre Komisiu kultúry a cestovného ruchu 

Hl. za  14 proti  0 zdr  1  nehl 1 
 
MZ schvaľuje doplnenie programu o poslanecký návrh poslankyne MZ Mgr. Evy 
Chalupeckej: rozšírenie počtu členov pre Komisiu kultúry a cestovného ruchu o dvoch členov 
(J. Dolanská a M. Kokavec) s účinnosťou od 1.10.2023. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA       
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o tom, čo navrhol Mgr. Cvoliga za Lidl čistinku a poďakovanie. 
 
UZNESENIE č. 2 
K bodu: Program zasadnutia MZ – Doplnenie programu o bod: Hlasovanie za Lidl 
čistinku a poďakovanie 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ schvaľuje doplnenie programu o poslanecký návrh poslanca MZ PhDr. Mgr. Jozefa 
Cvoligu: výzva na hlasovanie všetkých prítomných, poslancov, zamestnancov, riaditeľov 
v súťaži o zelený mestský park – LIDL čistinka a poďakovanie Mestu Levoča a Správe a údržbe 
ciest PSK v súvislosti s haváriou mosta v mestskej časti Levočská Dolina a bezodkladným 
vyriešením jej následkov. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA   
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
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- hlasujeme za celý program MZ včítane doplnkov. 
 
UZNESENIE č. 3 
K bodu: Program zasadnutia MZ 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ schvaľuje program MZ. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA   
 
 
UZNESENIE č. 4 
K bodu: Návrhová komisia  

Hl. za  13 proti  0 zdr  2  nehl 1 
 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Miroslav Čurilla, Mgr. Ladislav Ogurčák,                 
Mgr. Nikolaj Kučka.   
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA       
 
 
UZNESENIE č. 5 
K bodu: Overovatelia zápisnice 

Hl. za  13 proti  0 zdr  2  nehl 1 
 
MZ schvaľuje overovateľov zápisnice MZ: PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, Mgr. Michal Kašper.  
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA       
 
 
 
 

2. Kontrola plnenia uznesení  
 
 
Mgr. Nikolaj Kučka (prednosta) 

- 6. zasadnutie MZ prebehlo 22.6.2023 
- bolo prijatých 51 uznesení 
- všetky uznesenia boli splnené. 

 
 
UZNESENIE č. 6 
K bodu: Kontrola plnenia uznesení 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení zo 6. zasadnutia MZ.  
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA 
 
 
 

3. Hlasovanie za Lidl čistinku a poďakovanie   
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PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- aktivita je na veľmi dobrej úrovni 
- zapojení sú všetci, ktorí môžu vrátane škôl 
- aktuálny stav hlasovania je, že Bernolákovo nás už zase predbehlo 
- niektorí sme už hlasovali ráno, ale kto ešte nehlasoval, tak Vás poprosím zahlasovať 
- chcem poďakovať všetkým, ktorí sú zapojení a vyzvať okolité obce a mestá, celý okres, 

aby nám pomohli  
- sami to asi nedáme. 

 
Mgr. Ladislav Ogurčák (poslanec MZ) 

- za Okresný úrad koordinujeme túto činnosť 
- všetky obce sú do toho taktiež zaangažované  
- každý deň ide pripomienka zo strany mojej zamestnankyne. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- MZ berie na vedomie informáciu a prosbu o hlasovanie v rámci projektu Lidl čistinka, 
zároveň ďakuje širokej verejnosti o zapojenie sa do tohto projektu. 

 
UZNESENIE č. 7 
K bodu: Hlasovanie za LIDL čistinku 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie informáciu o zapojení sa do hlasovania všetkých prítomných, 
poslancov, zamestnancov, riaditeľov o zelenom mestskom parku – LIDL čistinka. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA 
 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- chcel by som v mene obyvateľov Špitálskej ulice poďakovať Mestu Levoča na čele 
s primátorom, všetkým poslancom minulého a terajšieho MZ za schválenie 
rekonštrukcie Špitálskej ulice 

- každá väčšia investičná akcia je veľkým významom pre naše mesto 
- bola to akcia za 705 000 € celý náklad na rekonštrukciu tejto ulice 
- budú sa dopĺňať nejaké prvky, hlavne výsadba stromov 
- poďakoval by som ďalej oddeleniu investičnej činnosti, stavebnému úradu na čele             

s Ing. Petrášovou, finančnému oddeleniu na čele s Mgr. Kamenickým, za zaradenie             
do majetku Mgr. Drahomireckému 

- TSML na čele s Mgr. Minďašom verím, že sa nám budú o to starať a obyvatelia 
Špitálskej ulice si budú túto investičnú akciu vážiť 

- ďakujem aj realizátorovi stavby spoločnosti Arprog, ktorý odviedol veľmi dobrú prácu 
- poďakoval by som Mestu Levoča a Správe a údržbe ciest Prešovského samosprávneho 

kraja za rýchlu reakciu – pontónového mosta na Levočskej Doline, predsedovi                   
PSK PaedDr. Milanovi Majerskému PhD., riaditeľovi SÚC PSK Ing. Marcelovi 
Horváthovi, ktorý profesionálne riadi celú organizáciu. 

 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- vrátil by som sa k Špitálskej ulici  
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- výsledok je perfektný  
- pri každej stavbe sú problémy 
- viem, že niektorí občania mali a aj písali Mestu Levoča pripomienky 
- je to v riešení alebo to bolo vyriešené? 
- mohli by ste nám dať stručnú informáciu koľko bolo pripomienok a ako boli riešené? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- registrujem iba jednu pripomienku. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- od Ing. Maciaka? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- áno, ale niet sa nad čím pozastavovať 
- vodovodná prípojka je súčasťou domu. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- kanalizačná prípojka? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- to neviem, hovorím o tom čo som čítal o vodovodnej prípojke 
- zdala sa mu neprimerane cenovo drahá 
- to nie je náš problém 
- je súčasťou domu a pri predaji nehnuteľnosti je súčasťou aj vodovodná prípojka 
- pripravíme písomne, keď chcete 
- ľudia museli s tým rátať, keď sa robí takáto rekonštrukcia. 

 
UZNESENIE č. 8 
K bodu: Poďakovanie Mestu Levoča a Správe údržbe ciest PSK 

Hl. za  13 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 
MZ berie na vedomie poďakovanie Mestu Levoča za rekonštrukciu Špitálskej ulice v roku 
2022/2023 a poďakovanie Mestu Levoča a Správe údržbe ciest PSK za inštaláciu premostenia 
Levočského potoka v lokalite Levočská Dolina. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA       
 
 
 

4. Nakladanie s majetkom mesta 
 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Drahomirecký - bližšie vysvetlil. 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- prvými bodmi je návrh na vyhlásenie obchodných verejných súťaží na predaj 
nehnuteľného majetku vo vlastníctve mesta 

- v bode č. 1 ide o návrh na predaj domu na Kláštorskej ulici č. 20 
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- v dôvodovej správe popisujeme dôvody, ako aj výšku ceny určenej znaleckým 
posudkom  

- na Kláštorskej ulici č. 20 je to 85 200 € 
- v dome č. 2 na Kláštorskej ulici č. 27 je hodnota stanovená na 198 000 €. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- domy sú niekým používané, sú tam byty a máme tam nájomníkov? 
- je tam zatekanie, nastáva tam celková devastácia, alebo či by bolo možné počkať nejaký 

čas s predajom? 
- realitná bublina už spľasla a ceny nehnuteľnosti išli dole 
- nehnuteľnosti sa tak nepredávajú 
- škoda, že vedenie mesta neprišlo skôr s týmto návrhom 
- užíva niekto tie nehnuteľností? 

 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- v havarijnom stave je strecha domu Kláštorská 20 
- statický posudok hodnotí stav krovu ako nevyhovujúci  
- na Kláštorskej 27 je strecha v podstatne lepšom stave, ale tiež si vyžaduje rekonštrukciu 
- uvažovalo sa nad spracovaním projektovej dokumentácie na opravu celej strechy           

na Kláštorskej 27 
- ku samotnej výmene strechy nedošlo a bolo rozhodnuté o predaji tohto domu 
- na Kláštorskej 20 je sedem bytov, z toho sú štyri obývané avšak bez zmlúv  
- obyvateľom bolo ponúknuté náhradné bývanie, ktoré odmietli 
- platí tam regulované nájomné, keďže podľa výmeru nejde o sociálne byty 
- celkový mesačný príjem z nájmu bytov na Kláštorskej 20 je 229 € 
- ročne to predstavuje sumu 2 745 € 
- na Kláštorskej 27 sú tri byty a jeden prevádzkový priestor, ktorý užívajú skauti 
- príjem z prenájmu bytov je 190 € mesačne 
- ročne to predstavuje sumu 2 283 € 
- skautský oddiel užíva nebytový priestor bezodplatne 
- príjmy sú tak nízke, že nedokážeme vykumulovať tvorenie fondu oprav a zabezpečiť 

opravy tejto nehnuteľnosti. 
 
Ing. Jakub Gardoš (verejnosť) 

- som vedúci Skautského zboru v Levoči 
- chcem sa opýtať Mesta Levoča aj Vás 
- ak by nám nový majiteľ zdvihol nájom tak, že by nebolo možné tam fungovať, vedelo 

by nám Mesto Levoča pomôcť a ako? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- máme kopec náhradných priestorov, ktoré sú k dispozícií  v rámci poskytnutia 
nebytových priestorov aj mimo tejto nehnuteľnosti 

- celá poliklinika je vo vlastníctve mesta Levoča  
- stojí nás ročne 30 000 €  
- nevyužitá a nechcem ísť na Majstra Pavla č. 28 atď. 
- priestorov máme toľko, že si môžete vyberať 
- nemá zmysel tie nehnuteľností držať  
- radšej nech to niekto zmysluplne kúpi, zrekonštruuje a užíva. 

 
 PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 
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- znalecký posudok hovorí nejakú sumu, ale som presvedčený, že trhová hodnota                
týchto nehnuteľností nie je ani jedno euro 

- vlastník historickej nehnuteľnosti je tak limitovaný voči energiám, voči pamiatkovému 
zákonu 

- musí to byť brutálny filantrop  
- neviem či momentálne sa niekto na východnom Slovensku taký pohybuje 
- možno na západnom, ale tí maximálne investujú po Trnavu a Piešťany 
- musíme zistiť opotrebovanosť tých nehnuteľností, lebo o polroka, o niekoľko rokov 

môžeme mať na stole ďalšiu nehnuteľnosť z námestia. 
 
 Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- zo strategického hľadiska nie je vhodné pustiť obe tieto nehnuteľností na trh 
- sústredil by som sa na ten väčší v horšom stave, aby sa predal 
- tú dvadsať sedmičku si ešte nechať 
- časovo to rozložiť  
- vyriešiť presťahovanie tých ľudí 
- nájsť im adekvátne náhradné bývanie aj pre tých skautov a potom riešiť predať 
- pri tej dvadsiatke nevidím nič proti, je v zlom stave, ale som skeptický pri tej sume. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- vychádzali sme zo znaleckých posudkov, ktoré určili všeobecnú hodnotu                    
týchto nehnuteľností 

- zmenil sa zákon o majetku obcí 
- druhá vec je, že či sa niekto prihlási do verejnej obchodnej súťaže. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- súhlasím s pánom Kellnerom čo sa týka tých obyvateľov 
- možno by bolo dobré najprv vyriešiť nájom skautom a umiestniť ich niekde. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- skauti chcete na Námestí Majstra Pavla 28 alebo v poliklinike? 
- vyberte si kde chcete. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- veľmi dobre sa počúva, že príde niekto naleje tam obrovské peniaze, zrekonštruuje               
a za pár rokov to budeme mať opravené 

- som poslancom od roku 2006 a tých nehnuteľností sme nepredali veľa  
- dodnes pravdepodobne nie sú opravené a celé nejak skolaudované k užívaniu. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- poďme konkrétne. 
 

Ján Lorko (poslanec MZ) 
- neviem, nebudem teraz naťahovať diskusiu 
- naivne si myslíme, že príde niekto s veľkým balíkom peňazí a urobí to 
- tešil by som sa keby to tak bolo 
- väčšinou to niekto kúpi a postupne čaká na dotáciu z projektov – programu Obnov             

svoj dom 
- tešil by som sa keby prišiel silný investor a zrekonštruoval by ten dom na náš obraz. 

Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
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- na svoj obraz. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- na náš obraz, v podstate aj my by sme potrebovali obyvateľov na námestie 
- keď urobí iba na svoj obraz a nie na náš obraz nie je to celkom fajn  
- tých ľudí z námestia ubúda, potrebujeme ich na námestí, sídliska sú obsadené 
- spomínam si na jeden dom je tam Eternity kaviareň 
- škoda, že nekúpil ten pán od mesta dom, pretože ho urobil od pivnice až po strechu tip 

top, je celý obsadený 
- takýto typ investora by sme potrebovali. 

 
Ing. Jakub Gardoš (verejnosť) 

- dom nie je v dobrom stave 
- chápem dôvody, prečo mesto chce tento dom predať 
- potrebujeme adekvátne priestory na fungovanie či už skautskej klubovne a nejaké 

skladové priestory 
- pokiaľ sa vieme dohodnúť na nejakých iných priestoroch, sme otvorení. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- máme toľko voľných priestorov, že si môžete vyberať. 
 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- navrhujem ukončiť diskusiu o tomto programe 
- moji predrečníci si tu protirečia 
- na jednej strane je to bublina, nepredávať 
- na druhej strane už sa bavíme či tu niekoho nájdeme 
- domy sú v takom stave ako sú 
- navrhujem, aby sme to schválili ako to je, predať obe nehnuteľnosti za cenu znaleckého 

posudku. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- dávate poslanecký návrh na ukončenie diskusie? 
 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- áno. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o poslaneckom návrhu Mgr. Babeja ukončiť diskusiu k tomuto bodu 
a hlasovať o ponuke na predaj týchto nehnuteľností. 

 
UZNESENIE č. 9 
K bodu: Predaj nehnuteľností 

Hl. za  12 proti  0 zdr  2  nehl 1 
 
MZ schvaľuje poslanecký návrh poslanca MZ Mgr. Vladimíra Babeja: ukončiť diskusiu 
k bodu č. 1 a 2 a dať hlasovať k uvedenému bodu podľa priloženého návrhu.  
T: 31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
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- hlasujeme o bode č. 1 z majetkových vecí. 
 
UZNESENIE č. 10 
K bodu: Predaj nehnuteľností 

Hl. za  14 proti  0 zdr  1  nehl 0 
 
MZ schvaľuje predaj nehnuteľností, nachádzajúcich sa v katastrálnom území Levoča                         
na Kláštorskej ulici v Levoči, a to stavby s. č. 535 – bytový dom, a pozemku parcela registra 
„C“, parc. č. 269 - zastavané plochy a nádvoria s výmerou 801 m2, na ktorom je táto stavba 
postavená, t. č. zapísaných v katastri nehnuteľností  na liste vlastníctva č. 1, k. ú. Levoča, 
formou obchodnej verejnej súťaže v súlade s ustanovením § 9a, ods. 1, písm. a) zákona                        
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a  podmienky súťaže podľa prílohy č. 1. 
T: 31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o bode č. 2 z majetkových vecí. 
 
UZNESENIE č. 11 
K bodu: Predaj nehnuteľností 

Hl. za  14 proti  0 zdr  1  nehl 0 
 
MZ schvaľuje predaj nehnuteľností, nachádzajúcich sa v katastrálnom území Levoča                          
na Kláštorskej ulici v Levoči, a to stavby s. č. 543 – bytový dom, a pozemku parcela registra 
„C“, parc. č. 284 - zastavané plochy a nádvoria s výmerou 664 m2, na ktorom je táto stavba 
postavená, t. č. zapísaných v katastri nehnuteľností  na liste vlastníctva č. 1, k. ú. Levoča, 
formou obchodnej verejnej súťaže v súlade s ustanovením § 9a, ods. 1, písm. a) zákona                        
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a  podmienky súťaže podľa prílohy č. 2. 
T: 31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- z dôvodu pripravovanej rekonštrukcie objektov telocvične a jedálne ZŠ na ulici Gašpara 
Haina v Levoči 

- Mesto Levoča vstúpilo do rokovaní so spoločnosťou Steffe ako vlastníkom 
a prevádzkovateľom kotolne v tejto škole 

- na základe dohody by malo dôjsť k 31.12.2023 k ukončeniu zmluvných vzťahov                
so spoločnosťou Steffe 

- mesto by následne odkúpilo technologické zariadenie kotolne a odovzdá ho do správy 
škole 

- škola si bude prevádzku kotolne zabezpečovať sama 
- malo by to prispieť k zníženiu celkových nákladov na vykurovanie a prípravu teplej 

vody 
- zostatková hodnota hnuteľného majetku spoločnosti Steffe v tejto kotolni predstavuje 

hodnotu 8 536,98 € 
- navrhujeme tento majetok od spoločnosti Steffe kúpiť. 

Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
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- bolo to prejednané so spoločnosťou Steffe a tá s tým súhlasí. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- je to presne to isté čo sa rekonštruovala ZŠ Francisciho. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- celkom nie. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- majú tiež vlastnú kotolňu. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- výsledok ten istý 
- škola bude platiť za dodávku plynu a bude mať vlastnú kotolňu 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- je to zostatková hodnota? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- áno, zostatková. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- pri čase obstarania technológie v roku 2007, by mala byť oveľa nižšia zostatková 
hodnota. 

 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- máme od nich vyjadrenie  
- je vidno, že od roku 2018 zostatková hodnota klesá, ale pomaly 
- samotný kotol, merania, regulácia, úpravňa vody, čerpadlá, komín, technológia                 

na prípravu vody, merače tepla majú nulovú zostatkovú cenu 
- jediné čo má nejakú zostatkovú cenu sú samotné stavebné práce 1 379 € a plynová 

prípojka 5 734 € bez DPH  
- je tam odpis 40 rokov. 

 
 
UZNESENIE č. 12 
K bodu: Kúpa nehnuteľností 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ schvaľuje kúpu dlhodobého hmotného majetku – technologického zariadenia kotolne 
v objekte ZŠ na ul. Gašpara Haina v Levoči od spol. STEFE ECB, s. r. o., Zvolenská cesta 1A, 
974 05 Banská Bystrica, IČO: 35889080, a to: technické zhodnotenie stavby, plynová prípojka, 
kotol, merací a regulačný riadiaci systém, úpravňu vody, čerpadlá ÚK, komín, technológia                       
na prípravu ÚK a merače tepla, rok obstarania 2007, za kúpnu cenu 8 536,98 eur. 
T: 31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 
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- žiadosť Operačného strediska záchrannej zdravotnej služby SR o nájom časti pozemkov 
vo vlastníctve mesta na účel vybudovania dvojposádkovej stanice záchrannej zdravotnej 
služby SR za nájomné vo výške jedno euro ročne na dobu určitú 10 rokov 

- už bol raz prerokovaný na zasadnutí MZ 
- mala byť umiestnená na pozemkoch v areáli nemocnice a prístupná z ulice Fraňa Kráľa 
- zastavaná výmera pozemkov by mala byť cca 489 m². 

 
 
UZNESENIE č. 13 
K bodu: Nájom nehnuteľností 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje 3/5-ou väčšinou všetkých poslancov nájom nehnuteľností vo vlastníctve Mesta 
Levoča, Nám. Majstra Pavla 4, Levoča, SR, nachádzajúcich sa v areáli Nemocnice AGEL 
Levoča, k. ú. Levoča, a to časti pozemku parc. č. KN-C 1116/1 s výmerou 313 m2 a časti 
pozemku KN-C 1118 s výmerou 176 m2, teda s celkovou spoločnou výmerou 489 m2,                         
pre Operačné stredisko záchrannej zdravotnej služby Slovenskej republiky, Trnavská 
cesta 8/A, P. O. BOX 93, Bratislava 25, SR, na dobu určitú 10 rokov za nájomné vo výške                   
1,00 eur ročne za celý predmet nájmu, na účel výstavby a prevádzkovania dvojposádkovej 
stanice Záchrannej zdravotnej služby, v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991                  
Zb. o majetku obcí v platnom znení, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, spočívajúceho                            
vo významnom zhodnotení predmetu nájmu a rozvoji mesta v oblasti zdravotných potrieb. 
T: 31.10.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka 
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- spoločnosť Levoca Industry a. s. z Brna sa stala vlastníkom troch stavieb 
nachádzajúcich sa v areáli Hnedej priemyselnej zóny Levoča- Juh 

- ide o stavby po spoločnosti Helske 
- ide o dve haly so súpisnými číslami 3 489 a 3 490 aj rozostavanú stavbu bez súpisného 

čísla  
- Mesto Levoča túto spoločnosť opakovane vyzývalo na uzavretie nájomnej zmluvy 
- spoločnosti Levoca Industry a. s. bol doručený návrh nájomnej zmluvy za nájomné             

vo výške 3 eur/m²/rok v súlade so Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom 
mesta 

- navrhujeme schváliť nájom týchto pozemkov. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- po spoločnosti Helske nám ostali nejaké nevyrovnané účty? 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- áno, ale sumu neviem povedať. 
 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- nedá sa nového nájomcu nejakým spôsobom dotlačiť k tomu, aby prevzal ten dlh? 
- sme vlastníkmi pozemkov, čiže teoreticky máme nejaké práva. 

 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 
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- neviem podľa akého zákona by sme vymáhali nedoplatky od novej spoločnosti za starú 
spoločnosť. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- oni spočiatku súhlasili s nájomnou zmluvou? 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- ešte v roku 2022 mesto oslovili so žiadosťou o uzavretie nájomnej zmluvy a však vtedy 
boli ešte stavby vo vlastníctve spoločnosti Helske  

- v žiadosti deklarovali len záujem kúpiť tie budovy od spoločnosti Helske 
- žiadosť bola neaktuálna vtedy 
- pred letom sme im zasielali výzvy na uzavretie nájomnej zmluvy aj s pozvánkou              

na pracovné stretnutie, kde by mohli predstaviť svoje zámery čo s tými stavbami v HPZ 
- nebola reakcia, prišli iba potvrdenia o prevzatí 
- kontaktovali sme ich mailom, elektronicky 
- zatiaľ nemáme od nich žiadnu odpoveď. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- nemohli sme blokovať predaj tých hál, keď spoločnosť Helske nám dlží na daniach 
z nehnuteľností a na nájomnom? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- predkupné právo malo mesto  
- spoločnosť Helske oslovila mesto s ponukou na 14,5 milióna EUR za tie tri haly 
- dali sme vypracovať znalecký posudok a bol na 7,8 milióna EUR 
- MZ vyjadrilo názor, že nemá záujem o uplatnenie si predkupného práva 
- spoločnosť Helske mohla ponúknuť tieto nehnuteľností komukoľvek, tak znela zmluva 
- dáme Vám zmluvu so spoločnosťou Helske, ktorá bola uzatvorená v roku 2017 

a preštudujte si ju. 
 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- v čase prevodu tam nebolo zriadené žiadne záložné právo ani daňové 
- všetky daňové pohľadávky, pre ktoré boli zriadené záložné práva  pred prevodom 

zaplatili 
- neexistuje postup ako donútiť Levoca Industry a.s., aby prevzali a pristúpili k záväzku 
- to čo sme mali zabezpečené záložnými právami, tak to vyrovnali pred prevodom. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- staré nedoplatky, čo boli v tom čase sme si vymohli. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- len haly potrebuje tá spoločnosť, či mieni niečo tá spoločnosť v halách robiť? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- to nevie nikto 
- podľa mojich strohých informácií budú hľadať len nejakého nájomcu                                         

do týchto priestorov. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- dúfajme, že to bude v najbližšom čase. 
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Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- pred chvíľou ste sa poslanci obávali, že či predáme dve nehnuteľností, ktoré vyzerajú 
tak ako vyzerajú 

- skôr ma trápi, že v tých halách nie je nikto 
- boli sa pýtať spoločnosti v meste, ale nie každému vyhovujú tie rozmery, výšky hál atď. 
- je to na jednaní tých nových vlastníkov. 

 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- máme dôvod sa domnievať, že ten Levoca Industry a.s. je seriózny partner? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- myslím si, že som odpovedal na tu otázku odpoveďou pani Kravecovej. 
 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- touto zmluvou nevstupujeme do investičného vzťahu so spoločnosťou Levoca Industry 
a.s. 

- touto zmluvou si riešime pozemky pod stavbami, na ktorých nám stoja cudzie haly                 
so spoločnosťou, ktorá zatiaľ nereaguje a neplatí nájom 

- jednostranne im zasielame návrh nájomnej zmluvy, aby sme mohli mať nájomné 
prípadne nájomné vymáhať alebo žalovať. 

 
 
UZNESENIE č. 14 
K bodu: Nájom nehnuteľností 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje 3/5-ou väčšinou všetkých poslancov nájom pozemkov vo vlastníctve Mesta 
Levoča, Nám. Majstra Pavla 4, Levoča, SR, nachádzajúcich sa v areáli Hnedej priemyselnej 
zóny Levoča - Juh, pre spoločnosť Levoca Industry a. s., Čechyňská 419/14a, Brno – Trnitá 
602 00, ČR, IČO: 118795513 na dobu neurčitú za nájomné vo výške 3,00 eur / 1 m2 ročne,                 
v súlade s § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa, spočívajúceho vo vytvorení právneho vzťahu k stavbám                        
vo vlastníctve nájomcu, umiestnených na nehnuteľnostiach – pozemkoch vo vlastníctve 
prenajímateľa, a to: 

 

Číslo 
parcely 

Register 
KN 

Celková výmera v 
m2 

Druh 
pozemku 

4588/84 C 402 ostatná plocha 

4588/85 C 527 ostatná plocha 

4588/86 C 432 ostatná plocha 

4588/87 C 576 ostatná plocha 

4588/88 
C 

167 
zastavaná 

plocha 

4588/89 
C 

94 
zastavaná 

plocha 
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4588/90 
C 

1 639 
zastavaná 

plocha 

4588/91 
C 

478 
zastavaná 

plocha 

4588/92 C 3 240 ostatná plocha 

4588/96 
C 

2 107 
zastavaná 

plocha 

4588/97 
C 

27 
zastavaná 

plocha 

4588/108 
C 

466 
zastavaná 

plocha 

4588/110 
C 

4 693 
zastavaná 

plocha 

4588/111 
C 

80 
zastavaná 

plocha 

4588/112 
C 

1 582 
zastavaná 

plocha 
 
T: 31.10.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- navrhujeme Podtatranskej vodárenskej spoločnosti, a. s. previesť do nájmu dva 
pozemky na Levočskej Doline  

- ide o pozemky pod stavbou vodojemu a v jeho ochrannom pásme s výmerou 24 m² 
a 352 m². 
 

 
UZNESENIE č. 15 
K bodu: Nájom nehnuteľností 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje 3/5-ou väčšinou všetkých poslancov nájom nehnuteľností v lok. Lev. Dolina,  
k. ú. Levoča, vo vlastníctve Mesta Levoča, a to pozemku parc. č. KN-C 10270/2 – zast. pl., 
s výmerou 24 m2, na ktorom je postavená stavba vodojemu a pozemku parc. č. KN-C 10270/3 
– zast. pl., s výmerou 352 m2, na ktorom je zrealizovaná stavba oplotenia a je zároveň                         
aj ochranným pásmom vodnej stavby vodojemu, pričom vlastníkom stavieb je žiadateľ,                    
pre Podtatranskú vodárenskú spoločnosť, a. s., so sídlom Hraničná č. 662/17, Poprad,                 
SR, IČO: 36 485 250, na dobu neurčitú, za nájomné vo výške  1,00 eur/m2/rok, v súlade                 
s § 9a ods. 9 písm. c) zák.  č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení, z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa, ktorý spočíva v tom, že pozemky sú zastavané stavbami vo vlastníctve 
žiadateľa, na ktoré bolo dňa 4.7.2007 vydané Obvodným úradom životného prostredia 
v Poprade, pod č. 2007/000202-03 KN stavebné povolenie a dňa 28.12.2009                                      
pod č. 2009/00496/04-FB bolo vydané užívacie povolenie, ktoré je zároveň kolaudačným 
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rozhodnutím, pričom hlavná stavba 100 m3 vodojem, slúži pre občanov žijúcich na Lev. Doline, 
ako jediná zásobáreň pitnej vody. 
T: 31.03.2024        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- v Hnedej priemyselnej zóne vo výrobnej hale M4 sa nachádza jeden prázdny priestor, 
ktorý mesto doteraz na nič nevyužívalo 

- so žiadosťou o nájom tohto priestoru sa na nás obrátila politická strana OĽANO                      
A PRIATELIA 

- ide o účel uskladnenia nejakého materiálu na dobu určitú jeden rok vo výške určenej 
Zásadami hospodárenia a nakladania s majetkom mesta. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- nie je to málo 20 EUR/m²? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- je to tak v zásadách. 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- je to minimum. 
 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- nepotrebuje mesto ten sklad pre svoje účely? 
- nebolo by rozumnejšie presťahovať tie kamióny zo Sédrie tam? 
 

Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 
- na Sedrii je potravinová pomoc. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- vydáva sa tam potravinová pomoc 
- 20 EUR je podľa zásad minimálna výška, keď navrhnete pán poslanec viac budete              

o tom hlasovať. 
 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- bol by som najradšej keby to mesto vedelo využiť pre svoje veci 
- suma sa mi vidí mala. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- navrhnite 30 EUR, 40 EUR, 50 EUR na m². 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM)  

- primárne tá Hnedá priemyselná zóna je určená na prenájom tretím stranám,                        
ak by si mesto urobilo z toho vlastné sklady, nebolo by to v súlade so zmluvou. 

 
Bc. Ľubomír Komara (poslanec MZ) 

- bližšie nešpecifikovali aký tovar to bude? 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 
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- predpokladám, že ide o volebné materiály. 
 
 
UZNESENIE č. 16 
K bodu: Nájom nebytových priestorov  

Hl. za  13 proti  0 zdr  2  nehl 0 
 
MZ schvaľuje 3/5-ou väčšinou všetkých poslancov prenájom nebytového priestoru – skladu 
o výmere 65 m2, ktorý vznikol oddelením pôvodnej miestnosti č. 1.01 „ Trafostanica“, 
Administratívnej budovy výrobnej haly „M4“, s. č. 2 848,  postavenej na pozemku                   
parc. č. KN-C 4588/6 - zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 3 824 m2, evidovanej                     
na LV č. 1 v k. ú. Levoča, pre  politickú stranu, hnutie OĽANO A PRIATELIA: OBYČAJNÍ 
ĽUDIA (OĽANO), NEZÁVISLÍ KANDIDÁTI (NEKA), NOVA, SLOBODNÍ                                     
A ZODPOVEDNÍ, PAČIVALE ROMA, MAGYAR SZÍVEK, IČO:42287511 so sídlom                    
ul. Zámocká 6873/14 81101 Bratislava - mestská časť Staré Mesto, za nájomné v zmysle                  
podľa Čl. 25 bodu 1. písm. d)  Zásad hospodárenia mesta Levoča vo výške 20 eur/m2/rok,                
na dobu jeden rok, v súlade s ustanovením § 9a, ods. 9, písm. c) zákona č. 138/1991                            
Zb. o majetku obcí v platnom znení z dôvodu hodného osobitého zreteľa, ktorý spočíva v tom,                             
že ide o nájom nebytového priestoru, ktorý je dlhodobo nevyužívaný a ktorý Mesto v súčasnosti 
nepotrebuje na plnenie svojich úloh. O prenájom týchto nebytových priestorov doposiaľ 
nepožiadal iný záujemca a tak môžu byť dočasne využité ako skladové priestory za nájomné, 
ktoré bude tvoriť príjem Mesta.  
T: 30.09.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- ide o návrh vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na nájom nebytového priestoru                            
na Nám. Majstra Pavla 28 

- priestor bol doteraz užívaný ako geodetická kancelária 
- nájom sa ukončí k 30.9.2023. 

 
 
UZNESENIE č. 17 
K bodu: Nájom nebytových priestorov  

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje prenájom nebytových priestorov s celkovou výmerou 23,15 m2, nachádzajúcich 
sa v objekte Námestie Majstra Pavla č. 28, v stavbe s. č. 28,  na pozemku parc. č. KN-C 860,   
k. ú. Levoča, formou obchodnej verejnej súťaže v súlade s ustanovením § 9a, ods. 9 zákona       
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení a schvaľuje tieto podmienky obchodnej 
verejnej súťaže: 

a) účel nájmu              : kancelárske priestory, realitné kancelárie, cestovné 
kancelárie  

b) minimálna výška nájomného : podľa zásad hospodárenia mesta Levoča v platnom znení  
c) doba nájmu              : neurčitá 
d) výpovedná lehota             : tri mesiace 
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e) lehota na predkladanie návrhov na uzavretie zmluvy vrátane príloh (ďalej len „návrh“): 
14.00 hod. dňa, ktorý predchádza dňu konania zasadnutia majetkovej komisie                      
v tom ktorom mesiaci; 

f) spôsob podávania návrhov: v zalepenej obálke s označením „Nebytový priestor –             
Nám. Majstra Pavla č.28 – prízemie“ a s poznámkou „ NEOTVÁRAŤ“ s doručením 
osobne na   č. dverí 25 – 1. posch. budovy MsÚ v Levoči – Nám. Majstra Pavla č. 4,                    
054 01  Levoča; 

g) vyhradenie si práva mesta podmienky súťaže meniť alebo súťaž zrušiť; 
h) navrhovatelia nemajú nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou  na súťaži; 
i) navrhovatelia môžu predložený návrh odvolať po uplynutí lehoty na predkladanie 

návrhov len so súhlasom mesta; 
j) prijatie návrhu vybraného mestom ako najvhodnejší z predložených návrhov mesto 

oznámi na internetovej stránke mesta do 30 dní odo dňa konania zasadnutia                             
MZ, na ktorom bol návrh prijatý; 

k) oprávnenie mesta odmietnuť všetky doručené návrhy; 
l) oprávnenie mesta návrh vziať na vedomie a nezahrnúť ho do súťaže ak návrh nespĺňa 

podmienky súťaže alebo obsahuje ustanovenia, ktoré sú pre mesto zjavne nevýhodné. 

T: 31.10.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- navrhujeme vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na prenájom nebytových priestorov 
v sklade oceľových profilov v areáli Hnedej priemyselnej zóny 

- ide o veľký sklad s výmerou 320 m² 
- ide o nájomné vo výške 20 EUR/m²/rok. 

 
UZNESENIE č. 18 
K bodu: Nájom nebytových priestorov  

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje prenájom nebytového priestoru skladu s výmerou 320 m2, nachádzajúceho                    
sa v objekte súpisné číslo 2857, postavenom na pozemku parc. č. KN-C 4588/5 v k. ú. Levoča 
v areáli Hnedej priemyselnej zóny Levoča, Novoveská cesta, formou obchodnej verejnej súťaže 
v súlade s ustanovením § 9a, ods. 9 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 
a schvaľuje tieto podmienky obchodnej verejnej súťaže: 

a) účel nájmu   : skladové priestory 
b) minimálna výška nájomného : 20 eur/m2/rok 
c) doba nájmu   : neurčitá 
d) výpovedná lehota  : tri mesiace 
e) lehota na predkladanie návrhov na uzavretie zmluvy vrátane príloh (ďalej len „návrh“): 

14.00 hod. dňa, ktorý predchádza dňu konania zasadnutia majetkovej komisie                                 
v tom ktorom mesiaci; 

f) spôsob podávania návrhov: v zalepenej obálke s označením „Nebytový priestor – 
Novoveská cesta 40“ a s poznámkou „NEOTVÁRAŤ“ s doručením osobne na č. dverí               
25 – 1. posch. budovy MsÚ v Levoči – Nám. Majstra Pavla č. 4, 054 01  Levoča; 

g) vyhradenie si práva mesta podmienky súťaže meniť alebo súťaž zrušiť; 
h) navrhovatelia nemajú nárok na náhradu nákladov spojených s účasťou  na súťaži; 
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i) navrhovatelia môžu predložený návrh odvolať po uplynutí lehoty na predkladanie návrhov 
len so súhlasom mesta; 

j) prijatie návrhu vybraného mestom ako najvhodnejší z predložených návrhov mesto oznámi 
na internetovej stránke mesta do 30 dní odo dňa konania zasadnutia MZ, na ktorom bol 
návrh prijatý; 

k) oprávnenie mesta odmietnuť všetky doručené návrhy; 
l) oprávnenie mesta návrh vziať na vedomie a nezahrnúť ho do súťaže ak návrh nespĺňa 

podmienky súťaže alebo obsahuje ustanovenia, ktoré sú pre mesto zjavne nevýhodné. 

T:  31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- mestu bola doručená žiadosť Občianskeho združenia MAS LEV o.z. o zmenu výmery 
podlahovej plochy v nebytovom priestore na Nám. Majstra Pavla 28 

- výmera 118 m² by sa mala znížiť o 47 m² z dôvodu nepotrebnosti niektorých miestností 
- malo by klesnúť aj nájomné a úhrady za služby spojené s užívaním tohto priestoru 
- mesto má len jeden vstup do tohto priestoru 
- zvyšná časť je samostatne nevyužiteľná, nedá sa ponúknuť inému záujemcovi 
- v záujme vzťahov s Občianskym združením MAS LEV o.z. navrhujeme MZ schváliť 

Dodatok č. 1 k zmluve z roku 2011 predmetom, ktorého by bolo zníženie predmetu 
nájmu. 

  
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- temperovať a udržiavať sa tam bude musieť aj zvyšný priestor. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- nedá sa to vymeniť s tým priestorom, kde bol geodet? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- tam je len 28 m² 
- je tam schválená verejná obchodná súťaž 
- môžu sa o to uchádzať. 

 
Mgr. Michal Kašper (poslanec MZ) 

- môžu tam ísť aj skauti. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- môžu 
- skauti majú toľko priestorov k dispozícií, ale rozhodnutie je na nich, kde sa rozhodnú. 

 
Mgr. Michal Kašper (poslanec MZ) 

- tak potom pre MAS LEV niečo iné nájsť. 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- malo by vraj ísť o dočasnú záležitosť  
- nerozumiem princípu fungovania týchto občianskych združení, ale dotácie dostávajú 

v nejakých etapách 
- má to byť vyslovene na istý čas s účinnosťou od 1.1.2024 
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- do konca roka budú platiť normálne aj keď to nevyužívajú, potom od 1.1.2024 by malo 
dôjsť k zníženiu na určitý čas 

- následne Dodatkom č. 2 sa zruší ten Dodatok č. 1 a budú pokračovať v riadnej zmluve, 
tak ako reálne tie priestory využívajú 

- mám sprostredkované informácie k tomu. 
 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- zaznelo viacero riešení a vzhľadom k tomu, že zmena má platiť od 1.1.2024, dám 
poslanecký návrh, aby sme stiahli, nehlasovali o tomto bode 

- skúsime nájsť riešenie možno aj spolu so skautmi, s MAS LEV a prísť s riešením               
do novembrového MZ. 

 
Ing. Jakub Gardoš (verejnosť) 

- potrebujeme nejaké skladové priestory a priestory pre klubovňu 
- bližšie ku konkrétnym priestorom až po obhliadke. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- práve preto, aby sme mali časový priestor na obhliadku alebo prípadne nájdenie                  
iného riešenia. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- hlasujeme o poslaneckom návrhu stiahnuť tento bod z rokovania. 
 
 
UZNESENIE č. 19 
K bodu: Nájom nebytových priestorov  

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ schvaľuje poslanecký návrh poslanca MZ JUDr. Pavla Papcuna: nerokovať o bode: 
uzavretie Dodatku č. 1 k Zmluve č. 3276/SMM/11/1 o nájme nebytových priestorov zo dňa 
24.02.2011, uzavretej medzi Mestom Levoča ako prenajímateľom a Občianskym združením 
MAS LEV o. z., IČO: 42084636 ako nájomcom, predmetom ktorého je zmena predmetu nájmu, 
a to zníženie výmery podlahovej plochy nebytového priestoru o 47,35 m2, nachádzajúceho                 
sa na 2. poschodí vľavo v zadnom trakte, súp. č. 28, na adrese Námestie Majstra Pavla č. 28 
v Levoči, s účinnosťou od 01.01.2024. 
T:  31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- MZ na júnovom zasadnutí schválilo prenájom pozemkov poľnohospodárskej pôdy 
v lokalite Levočské Lúky formou obchodno-verejnej súťaže  

- v určenej lehote bolo mestu doručených päť návrhov nájomnej zmluvy 
- majetková komisia na svojom zasadnutí 13.9.2023 vyhodnotila a skonštatovala,                       

že nižšie uvedený návrh zmluvy splnil podmienky obchodnej verejnej súťaže 
- navrhla MZ schváliť prenájom uvedených nehnuteľností v zmysle dvoch predložených 

návrhov na uznesenie 
- vyhodnotiť a prijať návrh nájomnej zmluvy spoločnosti Spišské Rancho Paradise, s.r.o. 
- schváliť prenájom pozemkov pre túto spoločnosť za nájomne 7 498,28 € ročne. 
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Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 
- na čo to budú využívať? 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- je to prenájom poľnohospodárskej pôdy. 
 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- tá suma je výrazne vyššia ako bola doposiaľ 
- máme veľa pozemkov prenajatých za podstatne nižšiu cenu 
- budeme s tým niečo robiť? 

 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- účastníkov súťaže bolo päť 
- je to jednoznačne najvyššia suma 
- tie ostatné ponuky boli na 52 €, 65 €, 97 € alebo 70 € za m² 
- je možné pristúpiť aj k prehodnoteniu existujúcich nájomných zmlúv a zreálneniu 

nájomného, ak to zmluva bude dovoľovať. 
 

Radoslav Kellner (poslanec MZ) 
- budem rád, je nutné prehodnotiť tie staré veci 
- ceny sú reálne nad 100 € všade. 

 
UZNESENIE č. 20 
K bodu: Prenájom poľnohospodárskej pôdy 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ vyhodnocuje a prijíma návrh nájomnej zmluvy Spišské Rancho Paradise, s. r. o., 
Galová 196/78, Spišské Podhradie, IČO: 54823676 ako pre mesto Levoča najvhodnejší návrh 
nájomnej zmluvy, doručený na základe uverejnenej obchodnej verejnej súťaže v zmysle                  
§ 281 a nasl. Obchodného zákonníka v platnom znení vyhlásenej  na prenájom pozemkov 
(poľnohospodárskej pôdy) - podľa prílohy, nachádzajúcej sa v katastrálnom území Levoča, 
zapísaných na liste vlastníctva č. 1 k. ú. Levoča,  pretože návrh nájomnej zmluvy splnil 
podmienky súťaže, ktoré boli schválené MZ v Levoči Uznesením č. 18 zo 6. zasadnutia                     
MZ, konaného dňa 22.06.2023 a ktoré boli uverejnené vyhlasovateľom na úradnej tabuli mesta 
Levoča, na internetovej stránke mesta a v regionálnej tlači v mesiacoch júl a august 2023. 
T:  31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
UZNESENIE č. 21 
K bodu: Prenájom poľnohospodárskej pôdy 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ schvaľuje  prenájom pozemkov (poľnohospodárskej pôdy) - podľa prílohy, nachádzajúcej 
sa v katastrálnom území Levoča, zapísaných na liste vlastníctva č. 1 k. ú. Levoča,  pre Spišské 
Rancho Paradise, s. r. o., Galová 196/78, Spišské Podhradie, IČO: 54823676 na dobu neurčitú, 
za nájomné 7 498,28 eur (131,00 eur / ha) v súlade s ustanovením § 9a, ods. 1, písm. a) zákona 
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení. 
T: 31.12.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
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Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 
- na jar tohto roku bola prijatá novela zákona o majetku obcí a z časti aj zákona 

o obecnom zriadení 
- naše Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Levoča vychádzajú                     

z týchto zákonov, ktoré je potrebné upraviť 
- je to rozsiahly materiál  
- zmeny sú zvýraznené farebne, prípadne vymazané, ustanovenia sú preškrtnuté 
- navrhujeme schváliť nové zásady ako celok nie formou dodatkov. 

 
 
UZNESENIE č. 22 
K bodu: Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Levoča 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Levoča podľa návrhu, 
ktorý tvorí Prílohu č. 3. 
T: 31.10.2023        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
 
 
Mgr. Martin Drahomirecký (vedúci OM) 

- posledným bodom je zrušenie uznesenia 
- MZ v júni 2023 schválilo vyhlásenie obchodnej verejnej súťaži na predaj osobného 

motorového vozidla 
- mestu do určenej lehoty nebol doručený žiadny návrh kúpnej zmluvy a nikto neprejavil 

záujem o obhliadku vozidla 
- 8.9.2023 bola mestu doručená žiadosť pána Tomáša Dzurňáka o kúpu automobilu                

v kúpnej cene 6 000 € 
- mesto pristúpilo k predaju hnuteľného majetku v súlade so zásadami. 

 
 
UZNESENIE č. 23 
K bodu: Zrušenie uznesenia 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ ruší uznesenie Mestského zastupiteľstva v Levoči č. 15 zo dňa 22.06.2023, ktorým                  
MZ schválilo predaj osobného vozidla značky: ŠKODA SUPERB, typ AA SEDAN, šedá 
metalíza, palivo NM: inv. č. 6/341/4 – Škoda SUPERB, ev. č. LE 689 AT, rok výroby 2012, 
rok obstarania 2013; v zostatkovej cene 0 eur; formou obchodnej verejnej súťaže v súlade                      
s ustanovením § 9a, ods. 1, písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení              
a schválilo podmienky tejto súťaže. 
T: ihneď        Z: Mgr. Drahomirecký 
              Mgr. Kučka  
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5. Hospodárenie mesta za I. polrok 2023 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Kamenický, JUDr. Kamenická, Mgr. Minďaš - bližšie vysvetlili. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- rozpočet na rok 2023 bol schválený 15.12.2022 ako vyrovnaný 
- v priebehu roka boli uskutočnené tri zmeny 
- rozpočet po nich zostal vyrovnaný 
- schodok bežného rozpočtu k 30.6.2023 je prebytok vo výške 157 616 € 
- napriek prebytku bežného rozpočtu nie sme schopní splácať istiny úverov z prebytku 

bežného rozpočtu 
- kapitálový rozpočet je k 30.6.2023 schodkový vo výške 1 200 000 € 
- celkový prebytok hospodárenia je k 30.6.2023 na úrovni 1 210 915 € 
- predpokladaná úverová zadlženosť je na úrovni 24, 37 % 
- ideme na doraz 
- začíname mať problém s likviditou na bežných účtoch 
- nie je potrebné čerpať preklenovací úver na vykrytie nesúladu bežného rozpočtu. 

 
UZNESENIE č. 24 
K bodu: Hospodárenie mesta za I. polrok 2023 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie správu o hospodárení mesta za I. polrok 2023. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Kamenický 
                   Mgr. Kučka 
 
 
 
 

6. Zmena rozpočtu č. 4 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Kamenický - bližšie vysvetlil. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- v bežnom rozpočte navýšenie daňových, nedaňových príjmov, grantov a transferov 
- je to rozpísané v dôvodovej správe 
- navýšenie kapitálových výdavkov na služobné auto  
- auto malo byť splácané na lízing alebo úverom 
- nakoniec sme sa rozhodli, že pôjdeme platbou v hotovosti 
- zníženie výdavkov na projektovú dokumentáciu a územný plán  
- navýšenie výdavkov na verejné osvetlenie na Staničnej ulici  
- ďalšie navýšenia sú na oporný múr, príspevku pre TSML a vybavenie školskej jedálni 

na MŠ Predmestie  
- zníženie akontácie na služobné auto. 
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PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 
- čo sa týka vývoja výnosu dane z príjmov poukázaných územnej samospráve                        

FO, kopírujeme to čo sme si prognózovali v rámci rozpočtu? 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- ideme podľa toho ako máme príjmy naplánované 
- každý mesiac je výpadok v porovnaní s minulým rokom 
- je ťažko povedať aký bude vývoj do konca roka  
- nie je to stabilné, ale zatiaľ ideme podľa schváleného rozpočtu. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- do 1. až 4. mesiaca sa to vyvíjalo ešte lepšie ako v roku 2022 
- v piatom mesiaci bol rapídny pokles oproti roku 2022 
- ďalšie mesiace od júna sú príjmy o trošičku nižšie ako v roku 2022 
- je predpoklad, že do konca roku by sme mali ostať na tých projektovaných 8 251 804 €. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- neviem si predstaviť ako Slovenská republika a takisto mesto zloží rozpočet 
- ďalšie vlády v priebehu troch rokov budú musieť ušetriť 7,5 miliardy €  
- došlo k vysokej prirážke v rámci dlhopisov, ktoré vydáva SR v rámci eurozóny                    

z 3,2 na 6,5 
- očakávajme zdraženie všetkých úverov, ktoré máme 
- ideme do rizikového pásma 
- boli sme zaradení medzi Grécko a Bulharsko 
- čakajú nás veľké reštrikcie 
- inflácia sa vytvára dlhodobým neudržateľným deficitom verejných zdrojov 
- inflácia je skoro najvyššia v eurozóne a bude mať dopad 
- na finančnej komisii som vyžadoval nejaké štrukturálne zmeny 
- na rok 2024 bude problém zostaviť rozpočet 
- výpadok podielových daní pre územnú samosprávu na rok 2023 je vo výške                    

460 miliónov € (daňový bonus) a zvýšené detské prídavky okolo 380 milióna € 
- veľkým výdavkom je aj neúmerná valorizácia dôchodkov vo výške 640 milióna € 
- bude to musieť zatiahnuť štát zo štátneho rozpočtu 
- jednotlivé osekávanie výdavkov nepovedie nikam 
- štát sa drží nad vodou tým, že investori ako VOLVO atď. ohlásili veľké investície  
- keby to nebolo nepomôže nám už ani plán obnovy 
- možno aj neskoro, ale treba pripraviť nejakú štrukturálnu zmenu 
- už nevedie nikam, aby sme sa koncom roka zamýšľali nad radikálnym zvyšovaním 

miestnych daní a poplatkom  
- život v meste začína byť veľmi drahý 
- pripravme zásadnú reformu, aj keď v budúcnosti budeme potrebovať úvery, pretože               

bez toho to nepôjde. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- budeme sa tým zaoberať  
- predložíme nejaký návrh 
- bude na poslancoch či to odsúhlasia alebo nie 
- pravdepodobne tá pomoc, ktorá bola rozdávaná neadresne a všetkým, ktorí tú pomoc 

ani nepotrebovali už asi skončí. 
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Ján Lorko (poslanec MZ) 
- hľadal by som aj rezervy, ktoré máme na strane príjmov v daňových a majetkových 

veciach 
- mestské úvery nám percentuálne dražejú alebo sú zafixované? 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- krátkodobé úvery nám zdraželi 
- nové sú už za nových podmienok a sú drahšie 
- dlhodobé nie. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- dlhodobé sú stále na tých istých percentách 
- krátkodobé dražejú z mesiaca na mesiac? 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- až tak nie  
- z mesiaca na mesiac nie. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- je tam nejaký rozdiel, tuším na celý rok 10 000 € naviac. 
 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- 61 000 € boli úroky za celý minulý rok 
- teraz sú 55 000 € za polrok. 

 
Ján Lorko (poslanec MZ) 

- podnikateľské úvery o 4 % 
- hrozí to aj mestu? 

 
Mgr. Ľuboš Kamenický (vedúci OF) 

- určite. 
 
 
UZNESENIE č. 25 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 4  

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje zmenu rozpočtu č. 4 – rozpočtové opatrenie č. 4/a, 4/b, 4/c, 4/d mesta Levoča 
na rok 2023. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Kamenický 
                   Mgr. Kučka 
 
 
UZNESENIE č. 26 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 4  

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje zmenu použitia prostriedkov investičného fondu na kapitálové výdavky 
nasledovne: 
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Účel 
schválené 
použitie  

zmena 
č.1 

zmena 
č.2 

zmena 
č.3 

zmena 
č.4 

po zmene 

Projektová dokumentácia 34 504 45 496 20 000 15 000 -42 500 72 500 

služobné auto         50 000 50 000 

Spolufinancovanie projektov   8 876       8 876 

MRK Lev. Lúky - komunikácia, osvetlenie 503   46 000     46 503 

Rek. I. etapa Ružová ul. 7 500         7 500 

Rekonštrukcia Sirotinskej ul.     50 000     50 000 

Rekonštrukcia cesty - Predmestie     30 000     30 000 

Výstavba stojísk zberných nádob     30 000 16 200   46 200 

Radnica NMP 2 I. etapa     2 500 -2 500   0 

Rekonštrukcia Špitálska ul.     60 000     60 000 

Príspevok pre TS     
123 
660 

4 000 10 000 137 660 

územný plán 60 000       -30 000 30 000 

VO Staničná ulica         4 188 4 188 

Radnica NMP 2 - autorský dozor 10 200         10 200 

NMP 2 Radnica otvorená komunitám 2 262         2 262 

Námestie Štefana Kluberta č.6        8 000   8 000 

Dom meštiansky na NMP č.28 PD       9 000   9 000 

Rekonštrukcia Špitálska ul. - stavebný dozor 8 000         8 000 
Regenerácia vnútrobloku sídlisko Západ v 
Levoči 

        55 000 55 000 

MPV - ostatné 10 000 -6 000       4 000 

Terénne úpravy a dopadové plochy sídl. Hrad       35 000   35 000 

MŠ G. Haina 13 777         13 777 

Príspevok pre MsKS       5 245   5 245 

konvektomat - jedáleň pre dôchodcov     14 000 2 500   16 500 

Spolu 146 746 48 372 376160 92 445 46 688 710 411 

T: 21.09.2023        Z: Mgr. Kamenický 
                   Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 27 
K bodu: Zmena rozpočtu č. 4  

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje zmenu použitia prostriedkov investičného a rezervného fondu na bežné výdavky 
nasledovne: 
 

Účel 
schválené 
použitie  

zmena 
č.1 

zmena 
č.2 

zmena 
č.3 

zmena 
č.4 

po zmene 

Investičný fond - príspevok pre TS 106 196   29 000 -89 700 -122 258 12 938 

Investičný fond - bežné výdavky mesta     3 130   -3 130 0 

Rezervný fond - príspevok pre TS 468 856 -48 372       420 484 

Rezervný fond  - bežné výdavky mesta     11 000   -11 000 0 

Spolu 575 052 -48 372 43 130 -89 700 -136 388 433 422 

 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Kamenický 
                   Mgr. Kučka 
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JUDr. Zuzana Kamenická (riaditeľka MsKS) 
- za I. polrok MsKS hospodárilo s kladným výsledkom hospodárenia v sume                   

11 447,81 € 
- jednou zmenou sme prešli v júni 
- schválili ste nám zvýšenie príspevku kvôli zvýšeniu cien energii 60 000 €, na festival 

Dni Majstra Pavla to bola suma 25 000 € a príspevok na kapitálové výdavky vo výške 
5 245 € 

- pri zvýšení cien sme sa spoliehali na príspevok zo strany štátu  
- Ministerstvo hospodárstva nám za prvý mesiac dotovalo sumou 6 700 € a následne                  

to malo klesajúcu tendenciu 
- budeme musieť pri najbližšom MZ požadovať navýšenie rozpočtu z dôvodu zvýšenia 

cien energie a nedostatočnej dotácie zo strany štátu, teda Ministerstva hospodárstva 
- vlastné príjmy sme dodržali podľa toho ako sme deklarovali 
- proporcionalita je tam zachovaná. 

 
UZNESENIE č. 28 
K bodu: Rozbor hospodárenia organizácie za 1. polrok 2023 

Hl. za  15 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie rozbor hospodárenia organizácie za 1. polrok 2023. 
T: 21.09.2023        Z: JUDr. Kamenická 
 
 
Mgr. Branislav Minďaš (riaditeľ TSML) 

- predkladám rozbor hospodárenia TSML k 30.6.2023 
- schválený príspevok má naša príspevková organizácia vo výške 2 407 661 € 
- finančné údaje máte podrobne zhrnuté v prílohe 
- záväzné ukazovatele sú plnené priebežne. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- týka sa to TSML a MsKS 
- neuvažuje sa nad nejakým pracovným stretnutím s pamiatkových úradom ohľadom 

vydania regulatív čo sa týka energii, fotovoltaických panelov umiestňovanie                             
na strechách národných kultúrnych pamiatok 

- pani riaditeľka spomínala, že v rozpočte na plyn z celkovej sumy 120 000 €,                      
už má čerpaných 97 000 € 

- neočakávajme dotácie na plyn 
- od 1.1.2024 má ísť 1,6 násobok hore 
- pamiatkový úrad to mal vydať a už nemôžeme čakať 
- vlastníci nehnuteľností aj mesto sme limitovaní tým, že sa nemôžeme hlásiť  
- nedokážeme spĺňať parametre na výzvy  
- energie nás budú likvidovať  
- nemôžeme do nekonečna zvyšovať nájom. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- prebiehajú rokovania medzi jednotlivými ministerstvami a Pamiatkovým úradom                 
SR, hlavne čo sa týka území vyhlásených v rámci UNESCO 

- mám pocit, že tri mesiace na tých ministerstvách a ústredných orgánov štátnej správy 
nikto poriadne nepracuje a každý čaká na výsledky volieb 

- realita je taká, že ani odpoveď nepríde 
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- príslušným úradníkom nestojí ani za to, že by napísali, dostali sme Váš list a skúsime 
sa ním zapodievať. 

 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- možno ísť na tu regionálnu úroveň, ako je Krajský pamiatkový úrad Prešov 
a Regionálny pamiatkový úrad v Levoči 

- majú určité regulatívy na stránke čo mate spĺňať ako vlastníci nehnuteľností 
- zapodievajú sa touto témou? 
- je to situácia ťažko riešiteľná 
- vlastníci týchto nehnuteľností budú uvažovať, že odídu odtiaľto a postavia si radšej 

novú nehnuteľnosť 
- bola by to škoda 
- buď štát pristúpi a bude dotovať tento rozdiel alebo umožní ich kdesi vybudovať 
- tlačil by som na KPÚ Prešov. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- podľa mojich informácií riaditeľ KPÚ Prešov neurobí nič, čo nebude odsúhlasené 
Pamiatkovým úradom SR v Bratislave. 

 
JUDr. Pavol Papcun (poslanec MZ a zástupca primátora) 

- pri každom jednaní dostaneme informáciu, že čakajú na regulatívy zhora 
- nemajú kompetenciu ich meniť 
- aj nás to limituje. 

 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- pani kontrolórka urobila prieskum 
- chcem sa opýtať na platbu ZŠ Francisciho za halu 
- pomaly hrozí, že deti nebudú cvičiť v hale 
- nebudeme mať na zaplatenia tých hodín, ktoré sa využívajú na TV 
- mesto a TSML by mohli prispieť, lebo keď hala ostane prázdna bude to škoda. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- taká situácia nenastane 
- je to priorita, aby školy a školské zariadenia dostali v súčasnosti, to čo potrebujú. 

 
 
 
UZNESENIE č. 29 
K bodu: Rozbor hospodárenia príspevkovej organizácie TSML k 30.06.2023 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 1 
 
MZ berie na vedomie rozbor hospodárenia príspevkovej organizácie TSML k 30.06.2023. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Minďaš 
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7. Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47 v Levoči, ÚZPF 
č. 2936/1 – Obnova objektu 

 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Mgr. Anna Babicová (vedúca OCRaRM) 

- Ministerstvo dopravy SR vyhlásilo výzvu na obnovu verejných historických 
pamiatkovo chránených budov 

- Mesto Levoča v rámci výzvy predložilo projektový zámer na obnovu meštianskeho 
domu Námestie Majstra Pavla č. 47 

- predmetom tohto projektu je komplexná rekonštrukcia daného objektu 
- predpokladaný termín realizácie projektu je október, december 2023 (proces verejného  

obstarávania na výber zhotoviteľa stavebných prác) 
- december 2023 a január 2024 je doba realizácie stavebných prác. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- je to červený dom vedľa ZUŠ. 
 
 
UZNESENIE č. 30 
K bodu: Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47 v Levoči, ÚZPF č. 2936/1 – 
Obnova objektu 

Hl. za  12 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 
MZ schvaľuje predloženie projektu  „Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47                      
v Levoči, ÚZPF č. 2936/1 – Obnova objektu“ v rámci výzvy vyhlásenej Ministerstvom 
dopravy Slovenskej republiky – Výzva č. 02l02-29-V01 na predkladanie žiadosti                           
na poskytnutie prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti na obnovu verejných 
historických a pamiatkovo chránených budov. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Kamenický  

     Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
              Ing. Javorská 
                   Mgr. Kučka 
 
 
 
UZNESENIE č. 31 
K bodu: Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47 v Levoči, ÚZPF č. 2936/1 – 
Obnova objektu 

Hl. za  11 proti  0 zdr  0  nehl 3 
 
MZ schvaľuje spolufinancovanie projektu vo výške  91 734,63 EUR s DPH z celkových 
výdavkov projektu „Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47 v Levoči,                              
ÚZPF č. 2936/1 – Obnova objektu“ v rámci výzvy vyhlásenej Ministerstvom dopravy 
Slovenskej republiky – Výzva č. 02l02-29-V01 na predkladanie žiadosti na poskytnutie 
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prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti na obnovu verejných historických 
a pamiatkovo chránených budov. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Kamenický  

     Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
              Ing. Javorská 
                   Mgr. Kučka 
 
 
UZNESENIE č. 32 
K bodu: Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47 v Levoči, ÚZPF č. 2936/1 – 
Obnova objektu 

Hl. za  12 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 
MZ schvaľuje realizáciu projektu „Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47                            
v Levoči, ÚZPF č. 2936/1 – Obnova objektu“ v rámci výzvy vyhlásenej Ministerstvom 
dopravy Slovenskej republiky – Výzva č. 02l02-29-V01 na predkladanie žiadosti                             
na poskytnutie prostriedkov mechanizmu na podporu obnovy a odolnosti na obnovu verejných 
historických a pamiatkovo chránených budov. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Kamenický  

     Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
              Ing. Javorská 
                   Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 33 
K bodu: Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47 v Levoči, ÚZPF č. 2936/1 – 
Obnova objektu 

Hl. za  12 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 
MZ schvaľuje vstup do procesu verejného obstarávania na výber zhotoviteľa stavebných prác 
na projekt „Dom meštiansky, Námestie Majstra Pavla č. 47 v Levoči, ÚZPF č. 2936/1 – 
Obnova objektu“. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Kamenický  

     Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
              Ing. Javorská 
                   Mgr. Kučka 
 
 
 
 

8. Orbisféra – spájame ľudí a ich cesty 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Mgr. Anna Babicová (vedúca OCRaRM) 

- 5.6.2023 bola vyhlásená výzva na predkladanie žiadosti v rámci programu Interreg  
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- Mesto Levoča ako partner projektu a mesto Stary Sacz ako líder projektu 
- predkladáme projektový zámer pod názvom Orbisféra spájanie ľudí a ich cesty 
- termín realizácie je plánovaný 15.6.2024 a ukončenie 14.6.2026 
- celkové náklady na projekt sú približne 2 400 000 € 
- požadovaná výška je 1 900 000 €, spolufinancovanie do 500 000 €. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- je to cezhraničný projekt 
- na našej strane je to revitalizácia amfiteátra 
- na poľskej strane je to podobný projekt revitalizácia nejakej časti v meste Stary Sacz. 

 
Radoslav Kellner (poslanec MZ) 

- koľko sú rozpočtované mäkké aktivity? 
 

Mgr. Anna Babicová (vedúca OCRaRM) 
- mäkké aktivity sú do 250 000 € 
- v rámci danej výzvy už nie je 5 % spolufinancovanie ale 20 %. 

 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- máme dobrú spoluprácu  
- vidieť to na Žabej ceste  
- predstavujem si, že tak to bude aj pri amfiteátri. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- nebude to také jednoduché 
- pokiaľ bude schválený v rámci Interregu ešte budeme musieť v rámci MZ nejaké veci 

dodatočne schvaľovať 
- je to len podanie projektu a verejné obstarávanie na výber zhotoviteľa. 

 
 
UZNESENIE č. 34 
K bodu: ORBISFÉRA – spájame ľudí a ich cesty 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0  
  

MZ schvaľuje  predloženie projektu  „ORBISFÉRA – spájame ľudí a ich cesty“                      
v rámci Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku z programu Interreg Poľsko – 
Slovensko 2021-2027. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
              Ing. Javorská 
                   Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 35 
K bodu: ORBISFÉRA – spájame ľudí a ich cesty 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0  
  

MZ schvaľuje spolufinancovanie projektu vo výške  479 447 EUR s DPH z celkových 
výdavkov projektu „ORBISFÉRA – spájame ľudí a ich cesty“  v rámci Výzvy                                 
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na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku  z programu Interreg Poľsko – Slovensko 
2021-2027.   
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
              Ing. Javorská 
                   Mgr. Kučka 
UZNESENIE č. 36 
K bodu: ORBISFÉRA – spájame ľudí a ich cesty 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0  
  

MZ schvaľuje realizáciu projektu „ORBISFÉRA – spájame ľudí a ich cesty“                            
v rámci vyhlásenej Výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku z programu 
Interreg Poľsko – Slovensko 2021-2027. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
              Ing. Javorská 
                   Mgr. Kučka 
 
UZNESENIE č. 37 
K bodu: ORBISFÉRA – spájame ľudí a ich cesty 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0  
  

MZ schvaľuje vstup do procesu verejného obstarávania na výber zhotoviteľa stavebných prác 
na zákazku „Revitalizácia amfiteátra v Levoči“ v rámci projektu „ORBISFÉRA – spájame 
ľudí a ich cesty“. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Babicová 
              Ing. Petrášová 
              Ing. Javorská 
                   Mgr. Kučka 
 
 
 

9.  Dokument „Sociálne podnikanie v okrese Levoča“ 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Mgr. Anna Babicová (vedúca OCRaRM) 

- Mesto Levoča v roku 2019 v spolupráci s partnerom obcou Spišský Hrhov sa zapojilo 
do výzvy na predkladanie žiadosti za účelom vypracovania metodicky, strategicky, 
rozvojových  dokumentov 

- bolo úspešné. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- tento projekt vypracovali a zároveň ďakujem Denisy Dzurillovej, Ingrid Kamenickej 
a za Spišský Hrhov pánovi Michalovi Smetankovi a Erike Rímskej. 
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UZNESENIE č. 38 
K bodu: Dokument „Sociálne podnikanie v okrese Levoča“  

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie dokument „Sociálne podnikanie v okrese Levoča“ spracovaný v zmysle 
projektu „Efektívna verejná správa ako nástroj podpory inštitucionálnych kapacít regionálneho 
rozvoja v okrese Levoča“, kód projektu: 314011ARL2. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Babicová 
                   Mgr. Kučka 
 
 
 
 

10. Stratégia cestovného ruchu v okrese Levoča 2021 – 2027, 
výhľadovo do roku 2030 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Mgr. Anna Babicová (vedúca OCRaRM) 

- tento dokument spracovala kolegyňa Mgr. Kamenická  
- ja strategický a bol spracovaný v zmysle Zákona o podpore a regionálnom rozvoji 

a posudzovaný v zmysle Zákona o EII 
- boli pripomienky zo strany dotknutých orgánov, ktoré boli zapracované 
- tento dokument musí nasledovať akčný plán na dva roky 
- budú obsahovať konkrétne projekty a zámery na rozvoj cestovného ruchu. 

 
Mgr. Ingrid Kamenická (odborný pracovník v rámci projektu „Efektívna verejná správa ako 
nástroj podpory inštitucionálnych kapacít regionálneho rozvoja v okrese Levoča“)  

- poďakovala za spoluprácu. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- je to veľmi dobre spracovaný dokument  
- ďakujem všetkým autorom, ktorí do toho boli zapojení 
- v rámci PSK sa pracuje na ucelenej stratégií cestovného ruchu 
- pošlete tento dokument aj tam alebo sa dohodneme, že pripravíte krátky rešerš,                     

ktorý by mohol byť za naše mesto implementovaný v hlavnej stratégií PSK. 
 
Mgr. Ingrid Kamenická (odborný pracovník v rámci projektu „Efektívna verejná správa ako 
nástroj podpory inštitucionálnych kapacít regionálneho rozvoja v okrese Levoča“)  

- tento dokument bude zaslaný PSK, ktorý zverejní tento dokument v rámci kraja. 
 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- prečo sa do tejto spolupráce nezapojili obce ako sú Vyšné Repaše, Nižné Repaše 
a Uloža? 

 
Mgr. Ingrid Kamenická (odborný pracovník v rámci projektu „Efektívna verejná správa ako 
nástroj podpory inštitucionálnych kapacít regionálneho rozvoja v okrese Levoča“)  

- oslovené boli všetky obce a zapojilo sa ich dvadsať 
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- postupne sa nám v procese realizácie ozývali ďalší napr. Dlhé Stráže 
- ostatní nemali záujem 
- ak sa s tým dokumentom bude pracovať ďalej, pristúpia aj ostatné. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- kto neprejavil záujem donútiť ho nemôžeme. 
 
Miroslav Čurilla (poslanec MZ) 

- dokument pomenováva slabé stránky a hlavne ten potenciál, ktorý v regióne a v meste 
máme 

- ak by sme si ho všetci osvojili, prospelo by to k rozvoju regiónu v tejto oblasti. 
 
 
UZNESENIE č. 39 
K bodu: Stratégia cestovného ruchu v okrese Levoča 2021 – 2027, výhľadovo do roku 2030  

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje strategický dokument „Stratégia cestovného ruchu v okrese Levoča                            
2021 – 2027, výhľadovo do roku 2030“. 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Babicová 
                   Mgr. Kučka 
 
 
 
 

11. Strategický dokument Program hospodárskeho rozvoja 
a sociálneho rozvoja Levoča – Spišský Hrhov 2021 – 2027 
(2030) 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Mgr. Babicová - bližšie vysvetlila. 
 
Mgr. Anna Babicová (vedúca OCRaRM) 

- posledným strategickým dokumentom je program hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- tento dokument spracovala PhDr. Denisa Dzurillová. 
 
UZNESENIE č. 40 
K bodu: Strategický dokument Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 
Levoča – Spišský Hrhov 2021 – 2027 (2030) 

Hl. za  12 proti  0 zdr  0  nehl 2 
 
MZ schvaľuje Strategický  dokument  Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 
Levoča – Spišský Hrhov 2021– 2027 (2030). 
T: 21.09.2023        Z: Mgr. Babicová 
                   Mgr. Kučka 
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12. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zriaďovacej listine 

Mestského kultúrneho strediska mesta Levoča 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Ing. Vilkovský, MBA - bližšie vysvetlila. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- doplnila sa zriaďovacia listina o prevádzku a činnosť Informačnej kancelárie 
- Informačná kancelária prechádza pod Mestské kultúrne stredisko 
- sú na to ekonomické dôvody 
- MsKS je platcom DPH. 

 
 
UZNESENIE č. 41 
K bodu: Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zriaďovacej listine Mestského kultúrneho 
strediska mesta Levoča  

Hl. za  13 proti  0 zdr  0  nehl 1  
  

MZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Zriaďovacej listine Mestského kultúrneho strediska mesta 
Levoča podľa predloženého návrhu s účinnosťou od 01.10.2023. 
T: 30.09.2023        Z: Ing. Lisoňová 
             Mgr. Kučka 
 

13. Informácia o vydaní doplnku č. 42 k organizačnému poriadku 
Mestského úradu Levoča 

 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
Ing. Vilkovský, MBA - bližšie vysvetlila. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- obsahom tohto doplnku je zrušenie organizačného útvaru informačnej kancelárie 
- ide o dve pracovné miesta na úrovni mesta a ich presunutie na MsKS. 

 
UZNESENIE č. 42 
K bodu: Informácia o vydaní doplnku č. 42 k organizačnému poriadku Mestského úradu 
Levoča  

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0  
  

MZ berie na vedomie informáciu primátora mesta o zmene organizačného poriadku 
Mestského úradu v Levoči účinnej od 01. 09. 2023 (doplnok č. 42 k organizačnému poriadku). 
T: 30.09.2023        Z: Ing. Lisoňová 
             Mgr. Kučka 
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14. Rozšírenie počtu členov pre Komisiu kultúry a cestovného 
ruchu 

 
 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- navrhla by som rozšírenie komisie o dvoch ľudí 
- ide o Janku Dolanskú a Martina Kokavca 
- obidvaja s nami spolupracujú od začiatku. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- s účinnosťou od 1.10.2023. 
 
UZNESENIE č. 43 
K bodu: Rozšírenie počtu členov pre Komisiu kultúry a cestovného ruchu 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ schvaľuje poslanecký návrh poslankyne MZ Mgr. Evy Chalupeckej: rozšírenie počtu 
členov pre Komisiu kultúry a cestovného ruchu o dvoch členov (J. Dolanská a M. Kokavec) 
s účinnosťou od 1.10.2023. 
T: ihneď         Z: Ing. Vilkovský, MBA       
 
 
 
 

15. Správa o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2023 
 
Písomný materiál tvorí prílohu zápisnice MZ. 
JUDr. Rusnáčiková - bližšie vysvetlila. 
 
JUDr. Dana Rusnáčiková (hlavná kontrolórka) 

- predložila som Vám materiál o kontrole za I. polrok 2023 
- bola vykonaná kontrola investičnej činnosti rekonštrukcia Špitálskej ulice 
- bolo to bez nedostatkov, iba drobné chybičky v dátumoch a chýbali tam podpisy 
- prebehla v súlade so zákonom 
- správu k prevodom majetku mesta ešte nemám dopísanú 
- výsledkom kontroly boli Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta 
- bola tam požiadavka schvaľovať dvojkolovo predaje a nájmy majetku v MZ 
- vzhľadom na procesné postupy, ktoré sú realizované v meste ich považujem za úplne 

dostatočné a preukazné 
- nie som ani ja za dvojkolové schvaľovanie 
- výdavky školstva na športovú infraštruktúru ZŠ Francisciho 
- prevádzka telocvične je hradená z preneseného výkonu 
- ZŠ Francisciho si prenajíma športovú halu, pretože nemá telocvičňu 
- určený cenník z roku 2015 platí takmer 20 000 € náklady na športovisko 
- poprosila by som o kompromis pre túto školu pri prerozdeľovaní finančných 

prostriedkov alebo pri zostavovaní cenníka TSML 
- v teplejších mesiacoch sú na externých športoviskách a nevyužívajú tú halu 
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- všetky opravy, údržba MŠ Hermanna musia byť regulované Krajským pamiatkovým 
úradom 

- bola som prekvapená vybavením a prevádzkou 
- je tam výpadok detí čo bude mať vplyv na originálne kompetencie aj na financovanie 

MŠ 
- pri administratívnej kontrole boli zistené veľké nedostatky pri spracovávaní základnej 

finančnej kontroly 
- boli spôsobené  predtým administratívnym pracovníkom, ktorý tam už nerobí 
- nedostatky boli odstránené administrátorom a boli poučení o dodržiavaní zákona 
- nebola začatá kontrola cyklodopravy a jej rozvoj 
- bolo dosť petícií a sťažností 
- jedna petícia Pod vinicou, kde obyvatelia požadovali v rámci projektu vnútro bloky 

o odstránenie altánkov z určitých plôch 
- 8.8.2023 sme sa dohodli, že ich tam nezahrnieme 
- boli tu štyri sťažnosti ohľadom škôl, ktorým nebolo vyhovené, alebo boli odporúčané 

na interné riešenie v škole. 
 
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga (poslanec MZ) 

- chcem sa vrátiť k podaniu vo veci porušenia ústavného Zákona č. 357 o ochrane 
verejných záujmov pri výkone funkcie verejných funkcionárov 

- komisia zasadala a vec sme riešili 
- na rokovanie pred MZ bola dohoda, že to nebude predložené na rokovanie MZ 
- počkám na ďalšie MZ na pána poslanca RNDr. Adamkoviča 
- poviem si svoj názor 
- parlament v Českej republike ústavným zákonom zakázal vlastníctvo médií politikom 

alebo funkcionárom vo verejnej správe, službe 
- v Slovenskej republike ma takýto problém len mesto Levoča 
- ide o vnútornú integritu konateľa 
- spochybňujem objektivitu a vnútornú integritu 
- mali by sme to rozseknúť 
- nespochybňujem kvalitu a zmluvný vzťah s mestom 
- verím, že to dostaneme na MZ a sa s tým vysporiadame. 

 
 
UZNESENIE č. 44 
K bodu: Informácia o výsledkoch kontrolnej činnosti za I. polrok 2023 

Hl. za  14 proti  0 zdr  0  nehl 0 
 
MZ berie na vedomie Informáciu o výsledkoch kontrolnej činnosti za I. polrok 2023.  
T: 21.09.2023        Z: JUDr. Rusnáčiková 
 
 
 

16. Interpelácie poslancov 
 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- oslovil ma Braňo Klain  
- rybári poslali žiadosť ohľadom príspevku pre budúcich rybárov na ich výuku 
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- bude to možné, aby dostali nejaký príspevok? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- viem o tej žiadosti 
- budeme sa ňou zaoberať 
- musíme tomu nastaviť rámec, aby sme si do budúcna nevytvorili precedens. 

 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- členovia zboru pri Dome dôchodcov v Levoči žiadajú o jednotné oblečenie. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- ich žiadosť neevidujem. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- treba to dať na papier, nestačí to ako interpelácia? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- určite nie. 
 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- pri pomníku padlých na kladenie vencov mi chýbalo zastúpenie mesta 
- zúčastnila som sa aj na kladení vencov na Vinnej 
- bolo by dobré požiadať Lesy mesta Levoča o úpravy cesty, pretože bude okrúhle                     

80. výročie na budúci rok. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- zajtra mám pracovné rokovanie s riaditeľom mestských lesov 
- budem mu to tlmočiť. 

 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- tí čo sa chodili rekreovať na priehradu mali výhradu k bufetu a občerstveniu  
- nebolo všetko z občerstvenia v bufete poskytnuté 
- treba upozorniť, aby boli zásoby dostatočné, aby neboli sťažnosti na tu krásne upravenú 

rekreačnú plochu. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- neboli sťažnosti na krásne upravenú plochu. 
 

Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 
- tým občerstvením, aby sa to nenarúšalo 
- zatiaľ sú len pochvaly. 

 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- začala by som možno zmenou názvu komisie, v ktorej pracujem ja 
- nechala by som slovo turizmus 
- potrebujeme sa terminologicky vyjadrovať čo najpresnejšie 
- aktualizovať slovník. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- prejdite to na komisií 
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- dajte takýto návrh. 
 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- myslela som aj v tej komunikácií s verejnosťou 
- cestovný ruch je okej, ale je to iba jedna časť z tých všetkých aktivít. 

 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- dobrá myšlienka, že sa môžeme inšpirovať aj zmenou názvu príslušného oddelenia                 
na MsÚ. 

 
Mgr. Eva Chalupecká (poslankyňa MZ) 

- na slovách záleží. 
 
Mgr. Vladimír Babej (poslanec MZ) 

- ďakujem za krásne vymaľovanú športovú halu 
- ďakujem aj za celú letnú sezónu a kultúrny program Dni Majstra Pavla a Tajomnú 

Levoču 
- dovolím si povedať, že sme predbehli aj Kežmarok 
- na pani riaditeľku MsKS nech zváži výber interpretov 
- nie je prípustné, aby diskdžokej vykrikoval vulgárne slová 
- čistota bola super 
- akurát na riaditeľa TSML viac košov na separovaný odber – plasty 
- mal som problém nájsť kôš. 

 
 PaedDr. Ľubomír Repaský (poslanec MZ) 

- pozývam v mene svojom, aj v mene vedenia školy na Spomienky na Taliansko 
- bude to 4.10.2023, pozvánku dostanete mailom 
- veľká vďaka patrí Vám, že ste schválili dotáciu 
- bez nej by sme nemohli absolvovať túto edukačnú aktivitu. 

 
Anna Kravecová (poslankyňa MZ) 

- chcem sa pripojiť k Mgr. Babejovi 
- pochvala patrí pre Tajomnú Levoču a takisto pre účastníkov krajskej súťaže zborov 

dôchodcov z celého východného Slovenska 
- vraveli, že môžete byť pyšní na Vaše mesto 
- je prekrásne, čisté, krásne upravené. 

 
Bc. Ľubomír Komara (poslanec MZ) 

- obyvatelia ulice Pri podkove ma oslovili, či sa neuvažuje s tou cestou niečo robiť? 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- musíme urobiť najprv to čo je schválené mestským zastupiteľstvom 
- sú veci, ktoré sa nestihli urobiť 
- nemôžem nič sľúbiť dopredu 
- na námestí sa pozrite na tú časť čo sa chodí autami. 

 
Mgr. Michal Kašper (poslanec MZ) 

- chcel by som upriamiť pozornosť na ihrisko Žihadielko 
- akcia spraviť prírodný tieň so stromčekmi veľmi nevyšla 
- nech mesto porozmýšľa ako tam spraviť tieň 
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- dať nejaké iné stromčeky, aby sa uchytili alebo nájsť iné riešenie na vylepšenie. 
 
Ing. Miroslav Vilkovský, MBA (primátor) 

- na začiatku som avizoval, že v mesiaci október plánujeme MZ nad rámec plánu práce 
len k zmene územného plánu 

- prerokovať návrhy a žiadosti, ktoré prišli.  
 
 

 
Interpelácie poslancov MZ 

 
 
 

1. Interpelácia poslankyne MZ Anny Kravecovej: oprava cesty na Vínnu a oprava 
pomníka na Vinnej (bude okrúhle 80. výročie).  
T: ihneď       Z: Mgr. Drahomirecký 
 

2. Interpelácia poslankyne MZ Anny Kravecovej: finančný príspevok pre spevácky 
zbor pri Klube dôchodcov Nám. Majstra Pavla na jednotné oblečenie, vyžaduje                          
si to hlavne pri kultúrnych podujatiach kde vystupujú alebo sa zúčastňujú súťaží zborov. 
T: 31.12.2023       Z: PaedDr. Choborová 

 
 

3. Interpelácia poslankyne MZ Mgr. Evy Chalupeckej: zvážiť používanie termínu 
„turizmus“ v komunikácii. 
T: ihneď       Z: Mgr. Babicová 

 
 

4. Interpelácia poslanca MZ Mgr. Vladimíra Babeja: viac odpadkových košov                       
na separačný zber pri hromadných akciách. 
T: stály       Z: Mgr. Minďaš 

 
5. Interpelácia poslanca MZ Mgr. Michala Kašpera: revitalizácia priestoru detského 

ihriska Žihadielko (prírodný tieň). Ovlažovače... 
T: 31.3.2024       Z: Mgr. Minďaš 
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17. Záver  
 
Primátor mesta Ing. Miroslav Vilkovský, MBA poďakoval poslancom Mestského 
zastupiteľstva za účasť na 7. Mestskom zastupiteľstve a ukončil rokovanie. 
 
 
 
V Levoči 21.09.2023 
 

 


